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Sammanställning	av	Distriktspresidenternas	3ps.				

• Utse	grupper	i	klubben	som	ordnar	möten,	program,	månadsbrev,	anmälan	mm.	

• Ragga	nya	medlemmar	från	SPF/Pro	då	de	är	föreningsmänniskor	och	kanske	sugna	

aD	vara	akEva	i	styrelse,	distriktsstyrelse		

• Klubben	som	har	DÅM	också	är	VU.	

• Allt	är	idéer	varje	klubb	gör	vad	som	passar	bäst	i	gruppen.	

• IW	behöver	bli	mindre	byråkraEska.		

• DÅM	underläDa	för	DP	och	D	sekreterare	

• Marknadsför	aD	arbete/	medverkan	i	IW	är	sEmulerande,	utvecklande,	roligt	aD	

arbeta	på	Distriktsnivå.	

• UnderläDa	för	D-sekreterare	genom	aD	göra	en	agenda	för	Dåm	som	skickas	ut	Ell	D-

sekreterare,	underläDar	samt	blir	räD.	

• Valberedning	kan	vara	kan	vara	past	president	och	någon	från	varje	klubb.	

• Grundtanken	byte	av	DP	varje	år,	tänka	om!	Det	kanske	ska	vara	kvar	två	år.	

• Utse	tre	medlemmar/olika	för	varje	månad	som	ordnar	månadsmöten,	

• När	vi	träffar	andra	klubbar:	beräDa	om	aD	smiDa	posiEvt	om	arbete/	deltagande	i	

distriktsnivåerna	

• Vad	tar	distriktssekreterarna	på	Distriktsårsmötet?	

• Flexibilitet	

• Valberedningar-	D	president	2	år,	past	1	år,	vice	1år.	

• Klubbar	där	medelåldern	är	hög-Tydliga	med	Ellväxten.	

• Brev	/mail	av	president	Ell	gäst	som	besökt	klubben	

• 2	gäster	vid	samma	Ellfälle	

• Vid	konflikter-vikEgt	aD	bryta	konflikterna.	

• Mentor	Ell	alla	nya	medlemmar	

• Medlemsvård-President	skriver	brev/mail	Ell	medlemmar.	

• Anhöriglista	i	klubben	som	ska	siDa	i	presidentpärmen	för	kontakt	med	anhöriga	



• Styrelsen	ringer	upp	medlem	som	varit	frånvarande	en	Ed	för	aD	få	personen	aD	

känna	sig	välkommen.	

• Lokala	hjälpprojekt	förtjänar	aD	ly\as	fram.	Där	klubbarna	kan	ha	lika	eller	liknande	

projekt	och	vinna	på	aD	samarbeta	med	andra	klubbar	även	över	distriktsgränserna.	

• VikEgt	aD	göra	nyDa.	AD	synas	är	inte	vikEgast!	

• BlankeD	för	inträde	-D	skaDmästare	ska	ju	erhålla	rapport	regelbundet.	

• Begära	uDräde	är	omöjligt	för	sjuka	och	svårt	för	klubbarna.	Pengarna	är	vikEga?		

Medlemsvård	kanske	kan	förebygga	deDa	

• Digital	arkivering	i	stället	för	A4	papper	

• Vilka	måste	vi	bjuda	Ell	DM,	DÅM?	

• Riktlinjer	saknas	för	hur	protokoll	ska	skrivas	

• Varför	vill	Rådet	inte	ha	protokoll	från	VU	och	klubbarna,	bör	vi	inte	läsa	dem	för	aD	

få	en	uppfaDning	om	hur	klubbarna	mår?	

• Önskemål	från	VU	är	aD	det	görs	upp	riktlinjer	över	vem	som	skickar	vad,	Just	nu	

kommer	informaEonen	från	flera	håll.	Risken	finns	aD	klubbarna	inte	läser	det	som	

kommer.	

Boden	2022-11-26	

Marith	Olsson		
Rådssekreterare


